
 

 

 

 

 
 

 Kraków,  29 listopada 2021 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 prof. Jacek Majchrowski 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

mieszkańcy informują mnie o znikających terenach zielonych w pobliżu parku Lilii 

Wenedy. W wyniku zabudowy znikają kolejne obszary, które mogłyby być przeznaczone 

pod powiększenie parku od strony ul. Bieżanowskiej, na wysokości ul. Podmiłów. 

Krakowianie podnoszą, że przecież owe działki w MPZP „Prokocim - Obszar Parkowy” 

są oznaczone jako ZP.7, czyli zieleń publiczna. Proszę zatem o zweryfikowanie 

posiadanych przez inwestorów pozwoleń na budowę, oraz o szczegółową informację, 

kiedy zostały wydane pozwolenia na budowę? W przypadku wątpliwości zasadnym 

byłoby zgłoszenie sprawy do PINB-u. 

Opisana powyżej sytuacja sprawia, że zapisy MPZP są pewnego rodzaju fikcją, bo teren, 

na którym miał być park, jest zamieniany w osiedle mieszkaniowe. Podobna sytuacja 

miała miejsce na Klinach. Tam również teren wpisany jako ZP w MPZP „Kliny - 

Gadomskiego II” został zabudowany. Proszę o szczegółową informację, czy UMK 

dysponuje danymi dotyczącymi przypadków zabudowy lub wydanych pozwoleń na 

budowę na terenach zapisanych w planach miejscowych pod zieleń? Jeśli tak, proszę o 

ich przedstawienie. 

 

 

 

 Z poważaniem, 

 /-/ Łukasz Maślona 


